
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 13.8.2024.

Tilstede var: Jette Kruse, Jens Folke, Georg Andresen, Søren Østergaard, Jørgen Boldt, Susanne 
Pedersen og Anne Marie Pedersen. (ref.)

1. Godkendt referat og dagsorden med tilføjelse i punkt 4 ”Evaluering af Gen-
darmstisturen” og ”Vedligeholdelse af stier”.

2. Økonomi.
a.  Bankbeholdning 32.700,00 kr. (overskud fra 2 vandreferier).
b.  Huslejestigning på Værkerne fra 500 til 2.500 kr. Jette undersøger be-

grundelse herfor og antal mødegange kontra pris.

3. Evaluering af turlederturen.                                                                                    
Erfaring: husk skriftlige aftaler. 23 deltagere.                                                Sus-
anne udsender informationsbrev til turlederne for at vurdere interessen for 2 dags
tur til Maribo. 

4. Siden sidst
 Evaluering af Gendarmstisturen. Turlederen agerede ikke som en DVL-

turleder og samarbejdet er ophørt.
 Almindelige ture. Gennemsnitsdeltagere på ture er 10. Overvejelse og 

drøftelse om ugedage, vejrlig m.m. på det kommende turledermød, herun-
der forslag til oplysning om ”I tilfælde af dårligt vejr aflyses turen. Ring 
evt. til turleder.”

  Pinseturen. Gav overskud. Næste års tur er planlagt.
 Arbejdet med DK´s naturstier. Nordea giver støtte til sammenhæng til det-

te landsdækkende projekt. I vores område har man dannet en arbejdsgrup-
pe bestående af Naturpark Åmosen, Geopark Odsherred, Skjoldungelan-
det, Brorfelde og naturstyrelsen Midtsjælland. Direktøren for Åmosen er 
formand for dette fællesskab og har kontaktet os for at få forslag til sam-
menbinding af det eksisterende sti-netværk. Jørgen Nordtorp, Jørgen 



Boldt, Henning Vingborg og Jette Kruse har deltaget med ideer til sam-
menkobling af stierne i vores område.

 Vedligeholdelse af stier. Vi foreslår drøftelse på næste formandsmøde om 
opsamlinger af vidnesbyrd/dokumentation om ikke vedligeholdt stræknin-
ger. Emnet tages ligeledes op på det kommende turledermøde.

 Formandsmødet den 25.5.2024. De forsamlede formænd diskuterede og  
accepterede med betænkelighed de kommende kontingent forhøjelser .

 Diverse løbende sager og evalueringer. Invitation til turledere om IT-møde
om oprettelse af turene. Vi diskuterede genindførelse af turfolderne, men 
vi afstår fra dette.

5.  Bekymringer og diverse tiltag i Landsforeningen.(aftenens hovedpunkt)              
 Besluttet handlingsplan: 1. Medlemsaften. 2. Turleder Workshop i uge 41. 

3. Kom godt i gang med koncept med stigende sværhedsgrad på turene . 
Vi besluttede at gennemføre et forsøg, og vi holder ture den 5.10, 19.10, 
2.11 og 16.11.24 med turledere hhv. Jens Folke, Jørgen Boldt, Jette Kruse 
og Susanne Pedersen.  

 Bestyrelsen er i mod kontingentforhøjelse.                                                    

6.  Kommende ture og møder
 Vandrernes dag. Flere ture indlagt. Meget positivt.
 Tur for nye medlemmer lørdag den 5.10.24. 
 Turledermødet. Lørdag den 26.10.24 kl. 9.30 til 14.00. Susanne sørger for 

frokost og Jette for kaffe og croissanter.
 Pinseturen 2025 til Hobro. Henning og Benny er turledere.
 Kyst til kyst august 2024. Turen er fuldtegnet.
 Rørbæk og Fårup sø og Jelling skov 11.-12.9.24. 19 tilmeldte.

7. Evt. Susanne er inviteret med i følgegruppe i landsledelsen ang. indførsel af et
nyt system til bogføring.

Næste møde onsdag den 6.11.24 kl. 9.30 til 12.00 med efterfølgende frokost og gåtur.


